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Neuvěřitelná CNN Prima NEWS: 8% strany PRO rozdělila mezi
Pětikoalici! Rajchl nesmí projít!

skrytapravda.cz/z-domova/1711-neuveritelna-cnn-prima-news-8-strany-pro-rozdelila-mezi-petikoalici-rajchl-nesmi-projit

 Dovolila by si toto CNN v Británii nebo v USA? Za to by letěla jak namydlený blesk.  Ve výzkumu strana
PRO dostala tolik, aby nebyla viditelná ve sloupcích! Koeficient je přesně určený. 0% až 0,9%. A nikdo ze
strany PRO do diskuzí nesmí! Ale oficiálně to neřeknou. Prý neexistuje.

Bojí se CNN Prima NEWS o licenci?

Kdo je zodpovědný za zadání výzkumu v televizi CNN Prima News?

A předseda strany PRO Rajchl nesmí být v CNN Prima NEWS ani viděn!

PROKAZATELNĚ PODVODNÝ PRŮZKUM

Ta degradace svobodné soutěže politických stran dosáhla soutěže neuvěřitelné žumpy a hnoje.Snad ani
v Rusku by si to nedovolili, aby Putinovi dali 100% a protikandidátovi 0% hlasů jak za bolševiků.

Každopádně je to krásná ukázka, jak tři probruselské agentury s masmédii manipulují s veřejným
míněním.

Pokud je pod kontrolou BIS veřejný výzkum a veřejnost si to nesmí ověřit, tak takový výzkum není pro
"Kotelníky Jílkové", ale Kanálníky Fialy a Rakušana!

A zde máte jednoznačný důkaz na daleko větším vzorku! SANEP se ptá 1500 občanů a proto na
Slovensku měl skoro přesné výzkumy.

Rozptyl 6%, 7%,8% a skoro 0% ještě v našem státě nebyl! U jedné strany!
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 Samozřejmě navíc se stačí podívat do počtu sledujících, podporujících a není co dodat.

Ale ve vzduchu skutečně visí otázka: mají takto lehce zkorumpovatelné agentury pracující na
zakázku ve svobodné společnosti místo, stejně jako masmédia fungující stejně mají právo na
licenci? Vážně takto manipulovat veřejností není trestné? 

P.S. Má voliče strany PRO deprimovat zlost za tyto podvody? Ne, naopak, je třeba udělat screeny a
ukázat všude a všem, jak vládní výzkumy Evropských hodnot řízené z Bruselu fungují a jak se podvádí. A
to je nejlepší odpověď na toto svinstvo.

Víte, jak se takový průzkum dělá? Do průzkumu dosadíte strany, které mají být viditelné. A to číslo 0,7
znamená, že se 0,7% lidí zeptalo, proč tam není v dotazníku strana PRO: nikoliv, že by ji 0,7% volilo. A
vy si musíte vyžádat, aby vám ji zaškrtli. A to většina lidí neudělá. Prostě zadavatel si určí strany,
které mají projít. A stejně tak do diskuzí v masmédiích: ANI JEDNOU! 
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Dokáže strana PRO tyto zločiny a nedemokratickou soutěž ustát? Podobné se dělo s Marine Le
Penovou ve Francii, AFD v Německu, s Ficem na Slovensku. Můžeme ještě psát o demokracii a
svobodné soutěži politických stran?
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